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Blue Shadow I

Picture Description1)

A stark, abstract photograph features diagonal stripes of blue shadows and light across a textured
surface, creating a geometric pattern.

Analysis1)

This photograph presents an abstract composition of parallel, diagonally oriented elements. The scene is
dominated by strong contrasts of light and shadow, creating a dynamic interplay across the surface. Dark
blue, elongated forms cast sharp, linear shadows onto a lighter, textured surface, potentially concrete
or stone. The graphic quality emphasizes the shapes and patterns produced by the light, with a single
horizontal line cutting across the diagonal elements, adding a subtle compositional break. The image’s
stark contrast and geometric arrangement evoke a sense of architectural precision and formal beauty.
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005878 - Blue Shadow I

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 09/2017 11/2017 05/2018

Width Height Bits/Color

Original Size 5562 px 5562 px 16

Ratio ca. 1 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Blauer Schatten I

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A stark, abstract photograph features diagonal stripes of blue shadows and light across a textured surface, creating a geometric pattern.
    
    
      Ein markantes, abstraktes Foto zeigt diagonale Streifen aus blauen Schatten und Licht auf einer strukturierten Oberfläche, wodurch ein geometrisches Muster entsteht.
    
    
      This photograph presents an abstract composition of parallel, diagonally oriented elements. The scene is dominated by strong contrasts of light and shadow, creating a dynamic interplay across the surface. Dark blue, elongated forms cast sharp, linear shadows onto a lighter, textured surface, potentially concrete or stone. The graphic quality emphasizes the shapes and patterns produced by the light, with a single horizontal line cutting across the diagonal elements, adding a subtle compositional break. The image's stark contrast and geometric arrangement evoke a sense of architectural precision and formal beauty.
    
    
      Diese Fotografie präsentiert eine abstrakte Komposition aus parallelen, diagonal ausgerichteten Elementen. Die Szene wird von starken Licht- und Schattenkontrasten dominiert, die ein dynamisches Zusammenspiel auf der Oberfläche erzeugen. Dunkelblaue, längliche Formen werfen scharfe, lineare Schatten auf eine hellere, strukturierte Oberfläche, möglicherweise Beton oder Stein. Die grafische Qualität betont die Formen und Muster, die durch das Licht entstehen, wobei eine einzelne horizontale Linie die diagonalen Elemente durchschneidet und eine subtile kompositorische Unterbrechung hinzufügt. Der starke Kontrast und die geometrische Anordnung der Fotografie vermitteln ein Gefühl von architektonischer Präzision und formaler Schönheit.
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